



Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel  
Canadian Institute for Procurement and Materiel Management

**VIRTUAL / VIRTUEL**

# SAVE THE DATE / MARQUEZ LA DATE

CIPMM/TBS Round Tables / Les tables rondes de l'ICAGM/SCT

October 18, November 22, December 13, 2023 and January 23, February 7, 2024

18 octobre, 22 novembre, 13 décembre 2023 et 23 janvier, 7 février 2024

If hyperlinks are deactivated, please access the online version at:  
<https://cipmm-icagm.ca/outreach-and-advocacy/eazines-and-communications/>  
La version française suit...

---

**The Canadian Institute for Procurement and Materiel Management (CIPMM)** and the **Treasury Board Secretariat (TBS)** partnered to deliver a series of five free **Round Tables** for the Procurement and Materiel Management professionals of the Government of Canada.

Each Round Table will take place virtually on Zoom and will consist of a 90-minute event divided between moderated conversations with subject matter experts or a panel of community leaders and interactive portion with the audience.

The Round Tables are open to all Procurement and Materiel Management community members at no cost, but advance registration is required for each Round Table. Register early to save your spot.

---

## **Round Table # 4: Outcomes Based Procurement**

**Date:** January 23rd, 2024

**Time:** 11:30 am to 1:00 pm EST

**Free to attend but advance registration is required.**

**Register:** [https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN\\_t1wtlWNqTzeqVVD4Q-H6jA](https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_t1wtlWNqTzeqVVD4Q-H6jA)

Outcomes-based procurement is an approach that focuses on what a product or service achieves (results or outcomes) instead of what it has or does (specifications or inputs). This approach is a change from the traditional procurement process, which usually focuses on only the features or specifications of a product or service.

In this learning event, you will have the opportunity to hear from procurement leaders in various departments about:

- How you can bring outcomes-based thinking into your procurement work
- Helping clients define intended outcomes
- Deciding whether an outcomes-based procurement is appropriate
- Working with suppliers to find solutions
- How to determine whether outcomes are being achieved
- Other related topics

### **MODERATOR:**

- **Emily Wehbi**, Senior Director, Enterprise Strategies: Procurement and Materiel, Treasury Board of Canada Secretariat

### **PANELISTS:**

- **Guylaine Carriere**, Senior Director, Cloud Procurement Services, Shared Services Canada
- **Christopher Sullivan**, Senior Policy Advisor, Procurement, High Frequency Rail, Transport Canada

- **Pascale Archambault**, Senior Director for Technology-Enabled Major Project Procurement, Public Services and Procurement Canada

Please visit the **website** for more details.

**The Recording is  
now available!  
(Click Here)**

### **Round Table # 1: Implementation of the Policy on the Planning and Management of Investments**

The shift from transactional to outcomes-based Procurement and Materiel Management under the new Policy Framework has allowed our communities to apply flexible strategies and approaches to our day-to-day work while delivering socio-economic benefits to underrepresented and underprivileged Canadians but has also come with many challenges and hurdles along the way.

**The Recording is  
now available!  
(Click Here)**

### **Round Table # 2: Procurement and Materiel Management Competency Framework**

Competencies are an integral piece of Professional Development Frameworks in the GC Procurement and Materiel Management communities. They form a foundational base for recruitment, talent management and staffing activities within departments and provide members of the community with an outline of the knowledge and behaviours associated with their roles. Understanding and applying them is a key component of career growth.

**The Recording is  
now available!  
(Click Here)**

### **Round Table # 3: Application of the New Standards on Green Procurement and Fleet Management**

New Green standards in the Federal Government are enabling Procurement and Materiel Management professionals to champions in the Government of Canada's goals of reducing carbon emissions and delivering on the Greening Government Strategy.

## **MARK YOUR CALENDARS!**

### **Round Table # 5: Ethical Procurement**

**Date:** February 7th, 2024

**Time:** 11:30 am to 1:00 pm EST

**Register Here:** [https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN\\_LtZnacHySXq8gkMQcc6gBA](https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_LtZnacHySXq8gkMQcc6gBA)

Contact the **CIPMM Secretariat** if you have any questions or require more information



Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel  
Canadian Institute for Procurement and Materiel Management

**VIRTUAL / VIRTUEL**

# **SAVE THE DATE / MARQUEZ LA DATE**

**CIPMM/TBS Round Tables / Les tables rondes de l'ICAGM/SCT**

October 18, November 22, December 13, 2023 and January 23, February 7, 2024

18 octobre, 22 novembre, 13 décembre 2023 et 23 janvier, 7 février 2024

L'Institut canadien d'approvisionnement et de gestion du matériel (ICAGM) et le Secrétariat du Conseil du Trésor (SCT) se sont associés pour organiser une série de cinq tables rondes gratuites pour les professionnels de l'approvisionnement et de la gestion du matériel du gouvernement du Canada.

Chaque table ronde se déroulera virtuellement sur Zoom et consistera en un événement de 90 minutes divisé en conversations modérées avec des experts en la matière ou un panel de dirigeants communautaires et une partie interactive avec le public.

Les tables rondes sont ouvertes gratuitement à tous les membres de la communauté des achats et de la gestion du matériel, mais une inscription distincte est requise pour chaque table ronde. Inscrivez-vous tôt pour réserver votre place.

---

## Table ronde # 4: Approvisionnement basé sur les résultats

**Date proposée :** 23 Janvier 2024

**Horaire proposé :** 11 h 30 à 13 h HNE

**Participation gratuite mais inscription préalable obligatoire.**

**Inscrivez:** [https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN\\_t1wtlWNqTzeqVVD4Q-H6jA](https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_t1wtlWNqTzeqVVD4Q-H6jA)

L'approvisionnement axé sur les résultats se concentre sur les objectifs ou les résultats d'un produit ou d'un service, tandis que le processus d'approvisionnement traditionnel ne met l'accent habituellement que sur les fonctions ou les caractéristiques d'un produit ou d'un service.

Au cours de cette activité d'apprentissage, des responsables de l'approvisionnement provenant de divers ministères aborderont les sujets suivants :

- intégrer la réflexion axée sur les résultats dans le travail lié à l'approvisionnement;
- aider la clientèle à définir les résultats souhaités;
- déterminer les cas où l'approvisionnement axé sur les résultats est l'approche adéquate;
- collaborer avec les fournisseurs pour trouver des solutions;
- établir des indicateurs pour mesurer l'atteinte des résultats;
- discuter de tout autre sujet connexe.

### MODÉRATRICE:

- **Emily Wehbi**, directrice principale, Stratégies d'entreprise – Approvisionnement et matériel, Secrétariat du Conseil du Trésor du Canada

### PANÉLISTES:

- **Guyline Carriere**, directrice principale des services d'approvisionnement cloud, Services partagés Canada
- **Christopher Sullivan**, conseiller politique principal, Approvisionnement, transport ferroviaire à haute fréquence, Transports Canada
- **Pascale Archambault**, directrice principale, Approvisionnement en grands projets technologiques, Services publics et Approvisionnement Canada

Veillez visiter le **site Web** pour plus de détails

---

L'enregistrement est  
maintenant disponible !  
(Cliquez ici)

### Table ronde # 1: Mise en œuvre de la Politique de gestion et de planification des investissements

Le passage d'une approche transactionnelle de l'approvisionnement et de la gestion du matériel à une approche axée sur les résultats dans le

nouveau cadre stratégique a permis à nos collectivités d'appliquer des stratégies et des approches souples dans leur travail quotidien tout en apportant des avantages socio-économiques aux Canadiens sous-représentés et défavorisés. Toutefois, le chemin parcouru a été semé d'embûches et de défis.

L'enregistrement est maintenant disponible !  
(Cliquez ici)

### Table ronde # 2: Cadre de compétences en gestion des achats et du matériel

Le passage d'une approche transactionnelle de l'approvisionnement et de la gestion du matériel à une approche axée sur les résultats dans le nouveau cadre stratégique a permis à nos collectivités d'appliquer des stratégies et des approches souples dans leur travail quotidien tout en apportant des avantages socio-économiques aux Canadiens sous-représentés et défavorisés. Toutefois, le chemin parcouru a été semé d'embûches et de défis.

L'enregistrement est maintenant disponible !  
(Cliquez ici)

### Table ronde # 3: Application des nouvelles normes sur les achats écologiques et la gestion de flotte

Les nouvelles normes vertes du gouvernement fédéral permettent aux professionnels de l'approvisionnement et de la gestion du matériel de défendre les objectifs du gouvernement du Canada concernant la réduction des émissions de carbone et la mise en œuvre de la Stratégie pour un gouvernement vert.

## MARQUEZ VOS CALENDRIERS!

### Table ronde # 5: Achats éthiques

**Date proposée :** 7 février 2024

**Horaire proposé :** 11 h 30 à 13 h HNE

**Inscrivez-vous:**

[https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN\\_LtZnacHySXq8gkMQcc6gBA](https://us06web.zoom.us/webinar/register/WN_LtZnacHySXq8gkMQcc6gBA)

Communiquez avec le **Secrétariat de l'ICAGM** si vous avez des questions ou souhaitez obtenir plus de détails.



Canadian Institute of Procurement and Material Management | Suite 401, 1505 Laperriere Ave,  
Ottawa, K1Z 7T1 Canada

[Unsubscribe sarah.zraggen@thewillowgroup.com](mailto:sarah.zraggen@thewillowgroup.com)

[Update Profile](#) | [Constant Contact](#) | [Data Notice](#)

Sent by admin@cipmm-icagm.capowered by



Try email marketing for free today!